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Verslag 

 
Aanwezig: Vanwolleghem Katrien, Van Caelenberghe Patrick, De Staercke 
Jean-Pierre, Verlinden Jan, Beckers Serge, Follens Ken en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Smedt Frank en De Vogelaer Eddy 
Afwezig:  

 

1. Start zomerseizoen 

In het nieuwe ministeriële besluit is er geen woord over sport geschreven. Momenteel is er dus 
nog altijd een verbod op amateurcompetities in de sport, en dit zeker tot en met 7 mei. In het 
slechtste geval komt sport pas op 11 mei op tafel van het Overlegcomité. Het is wel mogelijk dat 
het KVV AC georganiseerd kan worden als ‘testevent’. Hier weten we mogelijks deze week meer 
over. 
 
Vanuit de commissie ijveren we om terug competitie aan te bieden vanaf 8 mei. In eerste 
instantie zouden gesloten clubcompetities mogelijk zijn (zonder homologatie van de geleverde 
prestaties). De commissie wil absoluut zo snel mogelijk groen licht geven aan de clubs om 
meetings te organiseren zodra dit vanuit de verschillende overheden wordt toegelaten. Ze hoopt 
dat de federatie soepel omgaat met de aanvragen van de clubs voor nieuwe 
micromeetings/clubmeetings van zodra dit vanuit de federale overheid mogelijk is. 
 
Wat met de huidige kalender en de reeds afgelaste meetings? Het is door de overvolle kalender 
zo goed als onmogelijk om meetings te herplannen. Al blijft het hoofddoel wel om zoveel 
mogelijk wedstrijden te organiseren voor onze atleten. Alle atleten moeten namelijk de 
gelegenheid krijgen om aan competitie te kunnen doen. De commissie vindt wel dat de meetings 
die nog op de kalender staan ‘beschermt’ moeten worden ten opzichte van de nieuwe 
micromeetings door bijvoorbeeld de huidige meetings voorrang te geven bij juryaanvragen. 
Een uitzondering voor het eventueel herplannen van wedstrijden zijn de KVV’s en de Belgische 
Kampioenschapen. 

2. Evaluatieformulier meetings 

Het online evaluatieformulier werd besproken en lichtjes aangepast in functie van de verplichte 
voorinschrijvingen. Je kan het formulier terugvinden via volgende link 
https://www.formdesk.com/V.A.L./evaluatieformulier.    
 
Volgende puntjes werden aangepast. 

• 6.2 vervangen naar ‘onmiddellijk beschikbaar stellen van de resultaten’. 

• 8.2 en 8.3 vervangen door ‘aanwezigheid van 2 personen op het secretariaat om de 
laatste aanpassingen in te voeren’. 

• 9.1 ontvangen van de ‘last-minute wijzigingen’ ipv de ‘kaarten’. 

• 3.4 toevoeging: aanwezigheid van windvaantjes aan de kampplaatsen. 

3. Bespreking veldloopbepalingen 

De veldloopbepalingen 2021-2022 zijn definitief besproken, we wachten op de commissie jeugd 
voor haar toevoegingen. 

4. Bespreking indoorreglementen 

De indoorreglementen 2021-2022 zijn definitief besproken, we wachten op de commissie jeugd 
voor haar toevoegingen. 

https://www.formdesk.com/V.A.L./evaluatieformulier
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5. BK/KVV 100km 

Er zijn 2 kandidaat-organisatoren: DEIN (23/5) – HAC (20/6). 
 
De commissie heeft gekozen voor HAC voor het KVV 100 km omwille van de datum, deze is later 
in het jaar en dus hopelijk zijn de coronamaatregelen tegen dan iets soepeler en zijn er meer 
mogelijkheden. Een tweede motivatie is dat DEIN de laatste jaren dit kampioenschap 
organiseerde en de commissie eens een andere organisator de kans wil bieden om dit 
kampioenschap te organiseren. De commissie verwerpt wel de vraag om een BK/KVV 50 km toe 
te voegen aan de kalender. 
De toekenning voor het BK 100 km dient te gebeuren in de Nationale commissie. 

6. Ontvangen briefwisseling 

• Frank Van Impe: PK Meerkamp en KVV Hamer in hetzelfde weekend van 29 en 30 mei.  
Het aantal weekends is nu eenmaal beperkt en we zien de deelnemers niet als de 
dezelfde doelgroep. Er zijn nu eenmaal heel weinig hamerslingeraars die deelnemen aan 
een meerkamp. 
 

• PC West-Vlaanderen: Voorstel herplaatsing BVV jeugd / PK AC  
De BVV zijn allemaal afgelast en worden niet meer verplaatst, ditzelfde geldt voor het 
PK AC. 

7. Varia 

Wat met het BK Marathon? Golazo stelt 17 oktober voor in Brugge. De commissie is hiermee 
akkoord. Dient goedgekeurd te worden in de Nationale commissie. 
 
Vraag van IFAM om hun indoor wedstrijd te verplaatsen naar weekend 29/30 januari maar dan is 
het KVV/LBFA AC. De commissie wil de kampioenschappen niet verplaatsen, de organisatie van 
de IFAM zal een andere datum moeten zoeken (nvdr: ondertussen is er een voorstel vanuit WA en 
EA gekomen mbt de data voor de Nationale kampioenschappen. Indoorkalender dient opnieuw 
besproken te worden op Nationaal niveau). 
 
Volgende vergadering op maandag 17 mei om 19u00. 
 
 


